



BEACONSFIELD

AVIS PUBLIC

SÉANCE EXTRAORDINAIRE
19 janvier 2015 à 20 h

RAPPORT SUR LA SITUATION FINANCIÈRE DU RÉGIME DE RETRAITE DES EMPLOYÉS DE LA VILLE DE BEACONSFIELD

Une séance extraordinaire du Conseil de la Ville de Beaconsfield aura lieu le lundi 19 janvier 2015 à 20 h, à la Salle du Conseil de l'Hôtel de Ville située au 303, boulevard Beaconsfield, Beaconsfield.

Durant cette séance, un rapport sur la situation financière du régime de retraite des employés de la Ville de Beaconsfield sera présenté.

Donné à Beaconsfield le 24 décembre 2014.

PUBLIC NOTICE

SPECIAL MEETING
January 19, 2015, at 8 p.m.

REPORT ON THE FINANCIAL SITUATION OF THE CITY OF BEACONSFIELD EMPLOYEES' PENSION PLAN

A special Council meeting of the City of Beaconsfield will be held on Monday, January 19, 2015, at 8 p.m. in the Council Chamber at City Hall located at 303 Beaconsfield Boulevard, Beaconsfield.

At this meeting, a report on the financial situation of the City of Beaconsfield employees' pension plan will be submitted.

Issued in Beaconsfield on December 24, 2014.

M^e Nathalie Libersan-Laniel
Greffière et directrice du Greffe et des Affaires publiques
City Clerk and Director of Registry and Public Affairs